
Protokół Nr 244
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 17 października 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 241, Nr 242 oraz Nr 243 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

3. Wyrażenie opinii w sprawie petycji sołectwa Komica dotyczącej

wykonania ul. Głównej w Kornicy.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych,
dróg na terenie Gminy Gowarczów,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku
dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących w 2022
roku,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
5. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) SOSW w Baryczy:
o przyznanie dodatkowych środków na zakup materiałów

i wyposażenia w kwocie 40 000 zł,

o przyznanie dodatkowych środków w kwocie 140 000 zł

z przeznaczeniem na zakup węgla na sezon grzewczy,
b) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie o przyznanie

środków w kwocie 24756 zł z przeznaczeniem na wzrost
wynagrodzeńpracowników administracyjnych oraz obsługi,

c) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich

o zabezpieczenie środków na zakup energii elektrycznej w kwocie
252 812 zł,
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d) KP PSP o udzielenie wsparcia finansowego w kwocie 50 000 zł na
pokrycie bieżących potrzeb zapewniających funkcjonowanie
Komendy, w tym pokrycie kosztów zakupu energii oraz gazu,

e) mieszkańców wsi Brody obudowę chodnika w Brodach Starych.
6. Wnioski do projektu budżetu powiatu na 2023 rok o wykonanie zadań na

drogach powiatowych:
a) Burmistrza MiG Końskie,

b) Sołtysa sołectwa Przybyszowy zgłoszone przez mieszkańców.

7. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Fałków o zwolnienie mieszkańców

miejscowości Sulborowice, Starzechowice i Budy z opłaty za wydanie
dowodu rejestracyjnego pojazdu z powodu zmian administracyjnych
dokonanych w adresach mieszkańców w/w miejscowości.

8. Kalkulacja kosztów dodatków za warunki pracy dla pracowników
pedagogicznych.

9. Propozycje działań zmierzających do obniżenia wydatków bieżących

w Starostwie oraz jednostkach organizacyjnych powiatu.
1O.Rozpatrzenie wniosku o przekazanie trwałego zarządu miedzy jednostkami

- Starostwem Powiatowym w Końskich i Powiatowym Urzędem Pracy
w Końskich.

l1.Wydanie opinii na cele zezwolenia na realizacje inwestycji drogowej
"Rozbudowa skrzyżowań ulic Starowarszawskiej z ul. Targową oraz
ul. Starowarszawskiej z ul. Warszawską i ul. Spółdzielczą - poprawa
lokalnego systemu komunikacyjnego".

12.Sprawy różne:

./ UchwałaRady Powiatu Nr XLVII/47/2022 w sprawie rozpatrzenia
petycji Rady Miejskiej w Końskich o uwzględnienie wykonania
inwestycji pn: "Budowa nowego internatu wraz z salą gimnastyczną

przy Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Baryczy",
./ zaopiniowanie wniosku Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich o podwyżkę wynagrodzenia,
./ podjęcie decyzji dotyczącej podpisania umowy ze Staropolską

Grupą Zakupową na dostawę energii elektrycznej.

Starosta zapytał, czy są uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku

obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 241, Nr 242 oraz Nr 243 posiedzeń

Zarządu Powiatu.

Ad.3
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - Pan Stanisław Mościński

przedstawił opinię ZDP do przekazanej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji
Rady Powiatu, petycji mieszkańców sołectwa Komica o wystąpienie z wnioskiem
o dofinansowanie realizacji przebudowy drogi Nr 0423T - ul. Głównej

w Komicy. Odczytał przygotowane pismo.

Zarząd naniósł poprawki w treści przygotowanej opinii w zakresie
uzasadnienia niespełnienia wymogów technicznych ul. Głównej w Komicy.

Zarząd uznał, że nie ma możliwości wykonania zadania w ramach
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 rok, ponieważ droga ta nie spełnia

wymaganych parametrów technicznych. Konieczne byłoby wywłaszczenie

mieszkańców w ramach specustawy drogowej. Wiązałoby się to z wypłatą

odszkodowań. W przyszłości Zarząd rozważy inne możliwości wykonania
wnioskowanego zadania.

Dokonano zmian w kolejności punktów porządku obrad. W związku

z obecnością Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Zarząd uznał, że w pierwszej
kolejności zostaną omówione punkty przedstawiane przez Dyrektora tj. 5e), 6.,
oraz 4a). Zarząd przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Ad.5e)
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - Pan Stanisław Mościński

przedstawił wniosek mieszkańców wsi Brody o budowę chodnika w Brodach
Starych. Odczytał wniosek. Poinformował, że budowa chodnika w ciągu drogi
powiatowej Nr 1458T wiązałoby się z likwidacją istniejącego rowu
odwodnieniowego oraz wykupem gruntu od osób prywatnych. Na wykonanie
takiej inwestycji konieczne jest opracowanie dokumentacji projektowej wraz
z uzyskaniem decyzji ZRID.

Zarząd przyjął do wiadomości opinię Dyrektora ZDP oraz postanowił

udzielić odpowiedzi wnioskodawcy w powyższej treści .
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Ad. 6
a) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - Pan Stanisław Mościński

przedstawił wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Końskie z prośbą

o zabezpieczenie środków w projekcie budżetu Powiatu Koneckiego na
2023 rok na modernizację wymienionych w piśmie 14 dróg powiatowych
zlokalizowanych na terenie Gminy Końskie. Oznajmił, że trzy
z wymienionych w piśmie zadań zostaną zrealizowane w roku 2023 oraz
2024, tj.: przebudowa drogi powiatowej 0420T Grabków - Radomek, na
którą został złożony wniosek w ramach RFRD na 2023 rok, wykonanie
dokumentacji projektowej na "Rozbudowę drogi powiatowej Nr 148T
Końskie - Wąsosz - Czarna, ul. Browarna w Końskich, termin wykonania
zadania przypada na 2024 rok oraz poprawa stanu technicznego
nawierzchni drogi powiatowej Nr 0423T Kornica - Modliszewice na
odcinku Proćwin - Modliszewice. Omówił pozostałe zadania.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że należy odpisać

Burmistrzowi, iż zostaną poddane analizie poszczególne zadania drogowe
proponowane w piśmie i w miarę posiadanych środków finansowych
sukcesywnie realizowane w kolejnych latach.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że pismo
z odpowiedzią ma wskazywać, jakie zadania z proponowanych zostaną

zrealizowane w roku 2023.

Zarząd upoważnił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych do
przygotowania projektu odpowiedzi na złożony wniosek.

b) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - Pan Stanisław Mościński

przedstawił pismo Sołtysa Przybyszowy zawierającewnioski mieszkańców
sołectwa o realizację zadań na drogach w 2023 roku. Odczytał pismo.
Stwierdził, że na wnioskowanym odcinku drogi powiatowej Nr 0419T tzw.
Zofiówki była wykonywana naprawa ubytków w ramach remontów
cząstkowych dróg. Przebudowa w/w drogi będzie możliwa dopiero po
uregulowaniu stanu prawnego pasa drogowego. W kwestii pozostałych

wniosków to pobocza wykaszane są dwukrotnie w ramach letniego
utrzymania dróg, natomiast wykonanie odwodnienia odcinka od świetlicy
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do posesji Nr 32 zostanie rozważone w 2023 roku, po przeprowadzonych
oględzinach.

Członkowie Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oraz Pan Dariusz Banasik
zawnioskowali o konieczność podjęcia działań dotyczących uregulowania stanu
prawnego gruntów pod drogami powiatowymi.

Sekretarz Powiatu -Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że uregulowanie
stanu prawnego dróg jest nieuniknione, jeżeli powiat zamierza aplikować o środki

na modernizację dróg ze źródeł zewnętrznych. Podkreślił, że jest dodatkowa
punktacja za uregulowany stan własności.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że Zarząd powinien
posiadać wykaz gruntów pod drogami z nieuregulowanym stanem prawnym.
Podkreślił, że ważna jest wiedza z jaką wielkością nieuregulowanych gruntów
w skali powiatu Zarząd ma do czynienia.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przypomniał o konieczności

wykonania prac związanych z udrożnieniem rowów przy drogach powiatowych.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik oznajmił, że należałoby

przeprowadzić oględziny związane z wykaszaniem poboczy w miejscowości

Pardołów oraz odwodnieniem drogi powiatowej od świetlicy do posesji Nr 32
w sołectwie Przybyszowy.

Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych - Pan Stanisław Mościński oznajmił,

że oględziny zostaną przeprowadzone.

Omówiono potrzebę zakupu dodatkowego ciągnika oraz sprawę

przeprowadzenia rozmów z włodarzami gmin w temacie możliwości zlecenia
zadania bieżącego utrzymania dróg powiatowych (wykaszania poboczy,
odśnieżania) na bazie zawieranych porozumień.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

jednym ciągnikiem Zarząd Dróg Powiatowych nie jest w stanie zabezpieczyć

letniego i zimowego utrzymania dróg. Zaproponował uruchomienie punktu ZDP
w terenie.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że uruchomienie

punktu ZDP zwiększy wydatki bieżące związane z jego utrzymaniem.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - . Pan Stanisław Mościński

nadmienił, że mogą wystąpić problemy z zakupem soli do usuwania oblodzeń na
drogach i chodnikach. Zwrócił uwagę, że w porównaniu do roku ubiegłego sól
zdrożała dwukrotnie.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że może należałoby

zwiększyć środki z przeznaczeniem na bieżące utrzymania dróg dla Zarządu Dróg
Powiatowych.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przypomniała, że składane

były wnioski o wykonanie remontu dwóch mostów drewnianych przy

Zabytkowym Zakładzie Hutniczym w Maleńcu.

Innych uwag nie było.

Zarząd upoważnił Dyrektora
przygotowania projektu odpowiedzi
miejscowości Przybyszowy.

Zarządu Dróg Powiatowych do
na złożony wniosek mieszkańców

Ad. 4
a) Na wniosek Wójta Gminy Gowarczów Zarządjednogłośniepodjął uchwałę

Nr 13112022 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii
dróg gminnych, dróg na terenie Gminy Gowarczów:
Gowarczów - działka nr ewid. 570,
Gowarczów - działka nr ewid. 497,
Borowiec - działka nr ewid. 7, 18,
Miłaków - działka nr ewid. 201,
Morzywół - działka nr ewid. 207, 208.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu
Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na realizację zadań

bieżących w 2022 roku. Stwierdziła, że jest to uchwała dostosowująca
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zmiany w paragrafach. Dotyczy zabezpieczenia środków dla Domu
Pomocy Społecznej w Końskich.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 132/2022 w przedmiotowej
sprawie.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
Stwierdziła, że największa proponowana zmiana dotyczy rozwiązania

rezerwy celowej z przeznaczeniem na oświatę i edukacyjną opiekę

wychowawczą w kwocie 242557 zł z przeznaczeniem na: 50000 zł dla
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich na zakup energii,
192 557 zł z przeznaczeniem na odprawy oraz nagrody jubileuszowe
w szkołach. Kolejna zmiana polega na częściowym rozwiązaniu rezerwy

ogólnej w kwocie 16 000 zł z przeznaczeniem na wydatki w zakresie
publicznego transportu zbiorowego. Poinformowała, że pod koniec

września szkoły złożyły wnioski o braki środków w planach finansowych

na pokrycie kosztów wynagrodzeń. Największe braki występują

w I Liceum Ogólnokształcącym ok. 190 000 zł, Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr l w Końskich ok. 280 000 zł oraz w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych w Stąporkowie ok. 200 000 zł. Zabezpieczone są

dotacje dla szkól niepublicznych. Oznajmiła, że poprosiła Naczelnika
Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pana Krzysztofa Stacherę

o dokonanie analizy arkuszy organizacji szkół i placówek oświatowych,

pod kątem znalezienia oszczędności. Zwróciła uwagę, że wbrew

zapowiedziom Dyrektora, w związku z podwyżkami cen paliwa do
realizacji zadania dowozu uczestników do Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Baryczy powiat dokłada do dowozów ok. 100 000 zł.

Wymieniła braki finansowe w poszczególnych jednostkach oświatowych.

Dodała, że na dzisiejszym posiedzeniu będą omawiane wnioski jednostek
o zabezpieczenie środków na zakup energii oraz węgla. Nadmieniła, że

dochody z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych
w porównaniu do roku ubiegłego są niższe o ok. 2 mln zł. Powiat Konecki
ma otrzymać w tym roku kwotę 6 mln zł na realizację zadań, w tym na

wydatki bieżące. O w/w kwotę zostanie pomniejszona subwencja
rozwojowa w roku 2023.
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Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy informacja dotycząca

pomniejszenia dochodów roku 2023 o kwotę 6 mln zł jest potwierdzona.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o podstawę prawną

pomniejszenia dochodów.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że działanie

takie wynika wprost z nowelizacji ustawy o dochodach jednostek samorządu

terytorialnego. Wpływ na wielkość subwencji rozwojowej ma poziom wydatków
majątkowych samorządów. Znaczy to, że będą premiowane samorządy, które

będą realizować inwestycje. 15% z dodatkowych środków musi zostać

przeznaczone na poprawę efektywności energetycznej i ograniczenie kosztów

zakupu energii oraz energii cieplnej.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 133/2022 w przedmiotowej

sprawie.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec ogłosił przerwę od godz. 920

do godz. 940
.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec po przerwie opuścił

posiedzenie.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poprowadził

obrady.

Ad. 5
a) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy przedstawił dwa wnioski Specjalnego Ośrodka Szkolno
- Wychowawczego w Baryczy w sprawach: o przyznanie dodatkowych

środków na zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 40 000 zł oraz

o przyznanie dodatkowych środków w kwocie 140 000 zł z
przeznaczeniem na zakup węgla na sezon grzewczy. Odczytał wnioski .
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zawnioskował

o uszczegółowienie w/w wniosków.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik oznajmił, że Zarząd powinienznać
więcej szczegółów sprawy, tj. ile ton węgla potrzebuje Ośrodek, w tym ile na cele
grzewcze, ile na przygotowanie posiłków i po jakiej cenie dyrektor zamierza
kupić węgiel oraz czy dyrektor posiada wiedzę, że po wejściu rządowej ochrony
cena węgla dla takich Ośrodków będzie wynosić ok. 2 000 zł za tonę.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa po analizie wniosku zapytał

o wyjaśnienia związane z zabezpieczeniem środków w planie Ośrodka. Zwrócił

uwagę na konieczność zapewnienia odpowiedniej temperatury
niepełnosprawnym dzieciom.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na planie
finansowym Ośrodka jest kwota 287000 zł, która przeznaczona jest na zakup
węgla, energii oraz paliwa. Dyrektor SOSW w Baryczy wnioskuje o dodatkowe
środki w wysokości 140 000 zł. Poinformowała Zarząd, że z informacji jakie
posiada wynika, że Dyrektor w celu zabezpieczenia ciepła uczniom zakupił

niewielką ilość węgla ze środków przeznaczonych na zakup paliwa.

Zarząd odłożył wnioski SOSW w Baryczy do rozpatrzenia na jedno
z kolejnych posiedzeń. Zarząd upoważnił Z-cę Naczelnika Wydz. Polityki
Społecznej do uszczegółowienia informacji w zakresie wniosku o zakup węgla.

b) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiademy przedstawił wniosek Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych w Stąporkowie o przyznanie środków w kwocie
24756 zł z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń pracowników
administracyjnych oraz obsługi.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że założenie

dotyczące konstrukcji arkuszy organizacji szkół i placówek oświatowych było

takie, aby jednostki wygospodarowały środki na podwyżki wynagrodzeń dla
pracowników administracji oraz gospodarczych we własnym zakresie. Problem
niskich wynagrodzeń tych pracowników dotyczy wszystkich jednostek.
Zaznaczyła, że subwencja oświatowa nie pokrywa nawet wynagrodzeń

nauczycieli.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł zasadność

wniosku, jednak zgodził się z Panią Skarbnik, że problem niskich płac

w jednostkach oświatowychpracowników administracji i gospodarczych dotyczy
wszystkich szkół i sprawę należy rozpatrywać kompleksowo.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa w związku z ogłoszonym

wzrostem płacy minimalnej stwierdził, że środki na ten cel obligatoryjnie muszą

zostać zabezpieczone. Przypomniał o planowanej analizie arkuszy organizacji
szkół i placówek oświatowych, pod kątem znalezienia oszczędności.

W związku z zamiarem kompleksowego rozpatrzenia w/w sprawy
i koniecznością powzięcia informacji na temat sytuacji związanej z wysokością

wynagrodzeń pracowników administracji i gospodarczych w jednostkach
oświatowych Zarząd odłożył sprawę do rozpatrzenia na jedno z kolejnych
posiedzeń.

c) Biorąc pod uwagę, że zadanie związane z funkcjonowaniem Komendy
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej jest zadaniem rządowym oraz
brakiem środków na realizację zadań własnych Zarząd negatywnie
rozpatrzył wniosek KP PSP o udzielenie wsparcia finansowego na pokrycie
bieżących potrzeb Komendy, w tym na zakup energii oraz gazu.

Ad. 7
Naczelnik Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Bożena Dąbrowska

przedstawiła wniosek Wójta Gminy Fałków o zwolnienie mieszkańców

miejscowości Sulborowice, Starzechowice i Budy z opłaty za wydanie dowodu
rejestracyjnego pojazdu z powodu zmian administracyjnych dokonanych
wadresach mieszkańców w/w miejscowości. Oznajmiła, że ewentualne
zwolnienie dotyczy ok. 200-300 osób. Stawka, jaką powiat płaci Wytwórni
Papierów Wartościowych wynosi 28,53 zł netto za dowód rejestracyjny.
Natomiast właściciel pojazdu płaci kwotę 54 zł netto.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał

o podstawę prawną takiego zwolnienia.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy w przypadku utraty
dochodów z tego tytułu nie grozi Zarządowi dyscyplina finansów publicznych.

Naczelnik Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Bożena Dąbrowska, po
konsultacji z Radcą Prawnym oznajmiła, że Rada Powiatu, zgodnie z przepisami
ustawy prawo o ruchu drogowym może dokonać zwolnienia mieszkańcówz opłat

za wydanie dowodu rejestracyjnego.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że nie stanowi to
dużego obciążenia dla budżetu powiatu. Zarząd powinien wyjść naprzeciw
oczekiwaniom mieszkańców i zaproponować Radzie Powiatu zwolnienie z części

opłat, tj. mieszkaniec powinien pokryć koszty ponoszone przez powiat
w Wytwórni Papierów Wartościowych oraz symboliczny koszt 1 zł w ramach
opłaty administracyjnej. Zarząd powinien na kolejne posiedzenie przygotować

projekt uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zwrócił uwagę, że to nie powiat
dokonał zmiany nazw ulic, tylko gmina. W związku z tym to gmina powinna
ponosić konsekwencje finansowe takich działań.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

w jego ocenie należy na jedno z kolejnych posiedzeń przygotować Radzie
Powiatu propozycje obniżenia kosztów opłat za wydanie dowodu rejestracyjnego
do poziomu kosztów ponoszonych przez Powiat w Wytwórni Papierów
Wartościowych.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd postanowił wyjść z inicjatywą

uchwałodawczą dotyczącą obniżenia opłat za wydawane dowody rejestracyjne
dla mieszkańców miejscowości Sulborowice, Starzechowice i Budy.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła kalkulację

kosztów dodatków za warunki pracy dla pracowników pedagogicznych.
Poinformowała, że w oparciu o regulamin przyjęty uchwałą Rady Powiatu środki

w wysokości 1 560 032,48 zł zabezpieczone są na dodatki za warunki pracy oraz
motywacyjne dla pracowników pedagogicznych.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że dodatki za trudne
warunki pracy występują w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym
w Baryczy, są tam dzieci wymagające szczególnej troski i w tym przypadku
należałoby pozostawić dodatki na ustalonym przez Radę Powiatu poziomie.
Stwierdził, że w jego ocenie należałoby się zastanowić nad wysokością dodatków
motywacyjnych. Zaproponował wysokość dodatku motywacyjnego na poziomie
4%.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poparł przedmówcę. Stwierdził,

że nie można nie docenić osób pracujących z dziećmi niepełnosprawnymi.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że podstawą jest
analiza wynagrodzeń pracowników pedagogicznych na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego. Nauczyciel powinien wypracować średnią liczbę

godzin określoną w Karcie Nauczyciela. W przypadku niewypracowania średniej

powiat obligowany jest dopłacić nauczycielowi do pensji brakującą kwotę .

Wynika z tego , że dyrektor szkoły powinien dążyć do jak najmniejszego
zatrudnienia, przy możliwie największej liczbie godzin. Poinformowała, że kwota
jaką podała jest kwotą (8%) zabezpieczoną do planu finansowego, natomiast to
dyrektor szkoły decyduje w jakiej wysokości przyznaje w/w dodatek i któremu
z nauczycieli.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

temat jest trudny. Zaproponował, aby Zarząd przyjął do wiadomości informację

Pani Skarbnik i zlecił Wydziałowi Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia
szczegółowe przygotowanie sprawy.

Zarząd przychylił się do propozycji Pana Wicestarosty.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron o godz. 1100

ogłosił dzisięciominutową przerwę.

O godz. 1100 wznowiono obrady.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik opuścił posiedzenie Zarządu.

12



Ad. 9

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił propozycje działań

zmierzających do obniżenia wydatków bieżących w Starostwie oraz jednostkach
organizacyjnych powiatu. Poinformował, że wystąpił do kierowników jednostek
organizacyjnych oraz naczelników Starostwa o przygotowanie konkretnych
propozycji oszczędności w zakresie kadrowym, świadczeń pracowniczych oraz
zakupów materiałów i usług. Przysłane odpowiedzi zostały poddane analizie
i zebrane w dokument, który został przedłożony w materiałach pod obrady
Zarządu.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o propozycje

oszczędności w zakresie kadrowym.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że propozycji
od dyrektorów jednostek i naczelników nie było, z wyjątkiem PŚDS

w Stąporkowie, gdzie Pani Dyrektor wystąpiła o wykreślenie jednego stanowiska
pracy z regulaminu organizacyjnego jednostki, wskazując, że może posiłkować

się zatrudnieniem finansowanym ze źródeł zewnętrznych. Dodał, że aktualny stan
zatrudnienia gwarantuje realizację nałożonych na powiat zadań.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy Pan Sekretarz widzi
potrzebę zmniejszenia zatrudnienia w Starostwie.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że zatrudnianie
pracowników jest suwerenną decyzją Pana Starosty, która nie jest z nim
konsultowana. Nadmienił, że w jego ocenie w Starostwie jest za dużo

pracowników na stanowiskach pomocy administracyjnych. Zaznaczył, że osoby
te nie powinny wykonywać zadań urzędnika, na co jednoznacznie wskazała

kontrola NIK.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że należy

w pierwszej kolejności nie przedłużać umów pracownikom zatrudnionym na czas
określony oraz nie zatrudniać osób po odejściu danego pracownika na emeryturę,

a dołożyć obowiązków innym pracownikom.

13



Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmił, że za politykę

kadrową odpowiada Starosta i to on ostatecznie zadecyduje o wielkości

zatrudnienia.

Innych uwag nie było.

Zarząd postanowił przekazać wskazówki dotyczące oszczędności

jednostkom organizacyjnym powiatu oraz pracownikom Starostwa w celu
zastosowania.

Ad. 10
Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedstawiony przez Naczelnika Wydz.

Inwestycji, zamówień Publicznych i Mienia Powiatu - Panią Barbarę Panek
wniosek o przekazanie trwałego zarządu miedzy jednostkami - Starostwem

Powiatowym w Końskich i Powiatowym Urzędem Pracy w Końskich.

Ad. II
Zarząd pozytywnie zaopiniował przedstawiony rzez Naczelnika wydz.

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Panią Justynę Jędrusińska - Gulę

wniosek o wydanie opinii na cele zezwolenia na realizacje inwestycji drogowej
"Rozbudowa skrzyżowań ulic Starowarszawskiej z ul. Targową oraz
ul. Starowarszawskiej z ul. Warszawską i ul. Spółdzielczą - poprawa lokalnego

systemu komunikacyjnego".

Ad. 12
W sprawach różnych:

./ Zarząd zapoznał się z przekazaną przez Biuro Rady Powiatu Uchwałą

Nr XLVII/47/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej

w Końskich o uwzględnienie wykonania inwestycji pn: "Budowa nowego
internatu wraz z salą gimnastyczną przy Ośrodku Szkolno 
Wychowawczym w Baryczy".

./ Sekretarz Powiatu przedstawił wniosek Dyrektora Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich o podwyżkę wynagrodzenia z wyrównaniem od
stycznia b.r. Stwierdził, że Starosta przekazał w/w wniosek do Zarządu

Powiatu w celu poznania opinii Członków Zarządu w tym temacie.
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Poinformował, że wynagrodzenie Dyrektora określone jest na mocy ustawy
o wynagradzaniu osób kierujących niektórymi podmiotami prawnymi i nie
może przekroczyć sześciokrotności wynagrodzenia w sektorze
przedsiębiorstw. Dyrektor został zatrudniony od 1 maja b.r. Swój wniosek
uzasadnił podwyżkami dla personelu medycznego w ramach zmiany
przepisów ustawy o sposobie ustalenia najniższego wynagrodzenia
zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach
leczniczych.

Zarząd uznał, że Starosta został upoważniony do podejmowania decyzji
w przedmiotowej sprawie i do niego decyzja należy. W kwestii opinii dotyczącej

podwyżki wynagrodzenia Dyrektora ZOZ Zarząd stwierdził, że w obecnym stanie
prawnym oraz w związku z terminami wynikającymi z umowy o pracę nie ma
możliwości podniesienia wynagrodzenia dyrektora, tym bardziej z wyrównaniem
od stycznia b.r.

./ Zarząd podjął decyzję o podpisaniu umowy ze Staropolską Grupa
Zakupową na dostawę energii elektrycznej w 2023 roku, za kwotę 2,19 zł

za kwh.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1225 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała ~onika Równicka
"
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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